



Climate Action
Accelerator

WE ARE HIRING

FUNDRAISING INTERN



Starting April 2024

About us

The Climate Action Accelerator is an international non-profit initiative based in Geneva, which **aims to mobilise a critical mass of community organisations to scale up climate solutions**, keep global warming below 2°C and avoid the risk of dangerous runaway climate change. The Accelerator already counts over **25 partner organisations** (in our three targeted sectors: aid, health and higher education). By enabling them to work as a community, the Accelerator helps these organisations reduce their GHG emissions by at least half each decade, becoming champions within their own ecosystems and delivering valuable transformational change. This effort intends to foster a domino effect encouraging the exponential deployment of sustainable solutions throughout society. <https://climateactionaccelerator.org/>



Your mission

- Contributing to the initiative's fundraising activities
- Identifying prospective donors, with a special focus on Private Foundations both in Switzerland and abroad (EU and North America); Corporate partners or sponsors; Potential institutional donors.
- Conducting research & helping establish optimal approach strategy
- Writing fundraising proposals
- Supporting the fundraising efforts of partner organisations
- Contributing to cross-cutting projects

Preferred profile

- Educational background in management, business school, marketing, political science or equivalent
- Additional training or education in sustainability, climate, or environmental transition is an asset
- High fluency in English & French (spoken and written), German an asset
- Motivated, open-minded and outgoing personality, eager to contribute fresh perspectives
- Alignment with the organisation's values

Conditions

- Duration: **6 months**
- Position based in Geneva – 20% Teleworking possible
- We will receive applications **until 07.04.2024**
- Starting date: April 2024
- **Internship agreement with a higher education establishment is mandatory**



Please send your CV and cover letter as well as your preferred starting date (merged, in PDF) to :

administration@climateactionaccelerator.org



Climate Action
Accelerator

NOUS RECRUTONS

STAGIAIRE FUNDRAISING



Démarrage avril 2024

A propos de nous

The Climate Action Accelerator est une nouvelle initiative internationale à but non lucratif basée à Genève, visant à **mobiliser une masse critique d'organisations intermédiaires pour accélérer la mise en œuvre de solutions climatiques**, maintenir le réchauffement de la planète en dessous de 2°C et éviter le risque d'un dangereux emballement du changement climatique. The Accelerator compte déjà plus de **25 organisations partenaires** (dans nos trois secteurs cibles, l'aide, la santé et l'éducation supérieure). En les intégrant dans une communauté d'action, l'initiative aide ces organisations à réduire leurs émissions de gaz à effet de serre d'au moins la moitié par décennie. Cet effort vise à favoriser un effet domino encourageant le déploiement exponentiel de solutions durables dans l'ensemble de la société.
<https://climateactionaccelerator.org/>



Votre mission

- Contribuer aux activités de collecte de fonds
- Identifier des donateurs potentiels, en particulier des fondations privées en Suisse et à l'étranger (UE et Amérique du Nord), des partenaires ou sponsors d'entreprises et des donateurs institutionnels.
- Effectuer des recherches et contribuer à l'établissement d'une stratégie d'approche optimale
- Rédiger des propositions de collecte de fonds
- Soutenir les efforts de collecte de fonds des organisations partenaires
- Contribuer aux projets transversaux de l'initiative

Profil recherché

- Formation en management, école de commerce, marketing, sciences politiques ou équivalent
- Formation complémentaire en durabilité / environnement, transition écologique est un atout
- Maîtrise de l'anglais et du français (à l'oral et à l'écrit) et l'allemand un atout
- Personnalité motivée, ouverte d'esprit et extravertie qui ne craint pas d'apporter de nouvelles idées
- Adhésion aux principes et aux projets de l'initiative

Conditions

- Durée : **6 mois**
- Poste basé à Genève - 20% de **Télétravail possible**
- Nous recevons des candidatures **jusqu'au 07.04.2024**
- Démarrage: Avril 2024.
- **Convention de stage avec un établissement d'enseignement supérieur nécessaire**

Merci d'envoyer votre CV, lettre de motivation et date de démarrage souhaitée (en un seul fichier PDF) à :

administration@climateactionaccelerator.org